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Protokól Nr 11 / 03

z posiedzenia Komisji Oéwiaty,

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

odbytego w dniu 23 pa1dziernika 2003 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnosci, stanowiqcq zalqcznik do protokolu

rozpoczqla posiedzenie o godzinie 1 100 wg nastgpujqcego porzqdku obrad:

1 ) Problem ludzi bezdomnych araz dzieci z rodzin patologicznych.

2) Analiza materialów na sesjq.

3) Sprawy ró2ne.

Zastqpca Przewodniczqcej Komisji Jan Ziqbinski przywital zaproszonych

goéci: Siostrq Barbarq Kuback4 Komendanta Strazy Miejskiej Wojciecha Hatysa

oraz GraZynq Chabior - Kierownika OÉrodka Pomocy Spolecznej w Jqdrzejowie.

A d 1

Siostra Kubacka przedstawila zakres dzialalnoéci Ogniska Wychowawczego

w Jqdrzejowie, który stanowi zalqcznlk do niniejszego protokolu.

Nastqpnie glos zabrala GraZvna Chabior.

Od dwóch lat zgodnie z rzqdowym programem Oérodek Pomocy Spolecznej

w Jqdrzejowie wyplaca odprawki dla dzieci idqcych do klasy pierwszej szkoly

podstawowej. Odprawki te sq wyplacane przed wakacjami. W roku biezqcym

wyplaconych jest juz ponad 100 tychze zasilków.

Oprócz wyprawek oérodek zajmuje s¡Q zywieniem dzieci w szkolach

podstawowych i gimna4ach. Liczba do2ywianych dzieci podwoila siq w stosunku do

roku ubieglego iwynosi 890.

Dozywianie jest prowadzone we wszystkich szkolach prócz szkoly

w Wgglencu. Najwiqcej dzieci korzysta z tej2e pomocy w Gimnazjum Nr 1

w Jqdrzejowie.



P. Ptasznik: Czy jest jakié program pomocy dla bezdomnych i czy problem

bezdomnoéci w ogóle wystqpuje na terenie naszej gminy.

P. Chabior. Problem bezdomnoéci wystqpuje, tak jak wszqdzie, natomiast nie moZna

powiedzieó,2e na ten moment jest to problem bardzo szeroki czy zaostrzony.

Jak dotqd nie znamy pochodzqcego z Jqdrzejowa, który na ten moment gdzieé

wqdruje po dworcach.

P. Hatvs: Problem zaczyna siq na przelomie listopada i grudnia, kiedy to pojawiajq

sie na dworcu pierwsi bezdomni. Na jqdrzejowskim dworcu interweniuje siq

najczgsciej gdy sq zgloszenia od pan kasjerek czy pan sprzqtajqcych, 2e ci

bezdomni, którzy tam przebywajq zaczynajq stwarzaó pewne problemy typu:

zabrudzalq poczekalniq, épi4 zdejmujq buty kladqc je na lawkach Wówczas jest

podejmowana interuvencja aby dany bezdomny sig podniósl, zalo?yl buty i po sobie

posprzqtal. Nikt w nocy nie wygonil bezdomnego z dworca przy mrozie na zewnqlrz.

Owszem wypraszamy ich w czasie dnia jezeli jest jakieé lezakowanie.

Mialem tez w tym roku w lutym interwencjq w oérodku zdrowia na ul. Chrobrego,

gdzie pewien pan, który ma dom, dochód, przychodzil do oérodka gdzie w lazience

myl  s iq  igo l i l .

Najwigcej osób, które przebywajq na dworcu, mówiq to z calq

odpowiedzialnoÉci4 to ludzie z Jqdrzejowa, natomiast osoby, które sqz zewnqtrz sq

tu tylko przejazdem pzez 2, 3, 4 dni.

Na szczqÉcie nie zdarzylo siq tak aby jakis bezdomny zamarzl w Jqdrzejowie.

Ad.2

Nastqpnie komisja rozpoczqla analizq materialów na sesjg

Po przeanalizowaniu tychze materialów, stwierdza siq ze komisja nie wnosi uwag

poza jednym przypadkiem pkt. 10 porzqdku obrad sesji:
- Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaly Nr V/53/03 w sprawie uchwalenia

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urzqdzeñ Wodociqgowych

i Urzqdzen Kanalizacyjnych Za(adu Wodociqgów i kanalizacji w Jqdrzejowie

na lata 2003 - 2007.



Jan Ziebiñski: Wnioskujq o utrzymanie obowiqzujqcej uchwaly nr V/53/03,

a odrzucenie projektu uchwaly uchylajqcej.

za - 3 glosy

przeciw - 0 glosÓw

wstrzymujqcych - 2 glosy

Wniosek zostal przeglosowany.

Posiedzenie komisji zakonczyl siq o godzinie 1400.
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